
     

 

 
 

Z Á P I S 
  

 z jednání kolegia děkana  
             dne 11. dubna 2018 

 
 
Přítomni: 

 
 
doc. Trojovský, doc. Hubálovský, dr. Musílek, dr. Kühnová, dr. Radocha, prof. Mil-
ková, doc. Musílek, doc. Bednařík, dr. Myslivcová-Fučíková 
 

Hosté: M.Šrejber 
 

Omluveni: 
 

prof. Kuča, doc. Kříž 
 

Program: 1) Informace z kolegia rektora  
2) Informace z referátu vědy a zahraničí  
3) Informace z oblasti studijní a PR 
4) Ekonomické záležitosti  
5) Různé 

 
Pan děkan doc. Trojovský přivítal přítomné a zahájil zasedání kolegia. 
 
 
K bodu 1) – Informace z kolegia rektora 

 
 Otevírací doba fakult zůstává nezměněna a je platná dle aktuálního platného provozního řádu 

budov (tj. do 21.30 hod). 

 Informoval o soutěži na podporu excelence (1 projekt) a soutěže na postdoktorandské pozice (9 
projektů). Plnění výsledků v projektu excelence a působení postdoktorandů bude průběžně mo-
nitorováno hodnotící komisí.  

 Bude zřízeno centrální místo pro GDPR a správcem bude „pověřenec GDPR“ (bude vypsáno vý-
běrové řízení na pozici právník junior). 

 Informoval o nástupu nového auditora UHK. 

 Pan děkan připomněl konání a vyzval k účasti v rámci Rektorského sportovního dne (25. dubna). 

 Poskytovatelem bankovních služeb zůstává Česká spořitelna (možná úspora na bankovních po-
platcích).  

 Byl dopočítán výsledný tvar pro PPK (Prémie pro kvalitu). Norské fondy nebyly akceptovány.  

 Pan děkan informoval o zřízení elektronických stravenek (pravděpodobně dvou čipové) a to od 
1. května 2018 a navýšení stravenek na nominální hodnotu 80 Kč a to od 1. dubna 2018. 

 Doc. Trojovský upozornil na možné problémy při zaměstnávání cizinců. PřF prozatím žádný pro-
blém neřešila. 

 Na velkém AS se vedla diskuse ohledně rekonstrukce budov B (FF) a C (PdF), neboť pan rektor již 
rozhodl, že se nejdříve zahájí rekonstrukce budovy B (náklady cca přes 200 mil. Kč). Podíl PřF na 
chybějících 60 mil Kč je 15 %. Plánované zahájení rekonstrukčních prací je v květnu 2019. Prof. 
Milková vznesla dotaz ohledně dostavby 4. budovy v rámci Kampusu UHK, pan děkan odpověděl, 
že poslední projekční studie s touto budovou již nepočítá.  
 
 

 



K bodu 2) – Informace z referátu vědy, rozvoje a zahraničí  

 Pan doc. Hubálovský podal informaci o podání 8 projektů v rámci GAČR a 3 projektů TAČR a zá-
roveň všem řešitelům poděkoval 

 Stručně informoval o nábytkové dotaci. Praktický nákup je řešen přes referentky kateder PřF 
(nutno evidovat internetové ceny za zboží k případnému doložení). Upozornil, že požadavky na 
DNS se zasílají na OVZ (zařizuje Bc. I. Trojovská) a velké celky (PC apod.) se řeší přes Ing Kučeru. 

 Dále poděkoval všem řešitelům za dodání závěrečných zpráv Výzkumný týmů za rok 2017, které 
byly schváleny. Dále byly předloženy přihlášky Výzkumných týmů pro rok 2018. 

 Informoval o výzvě na podporu humanitních podporů tzv. program ETA (v rámci TA ČR) – rozešle 
podrobnější informaci a apeloval na účast v tomto projektu. Max. míra podpory je 80%. Doc. 
Hubálovský zašle avízo o schůzce didaktikům kateder + vedoucí katedry do kopie. 

 Vznesl dotaz ohledně zájmu o mobility, zda roste či nikoliv. Menší zájem je o klasické Erasmy, 
větší zájem o destinace typu Brazílie, Japonsko apod. Doc. Hubálovský upozornil, že ti studenti, 
kteří dokončují bc. nebo diplomovou práci, mohou vyjet i na 31-denní stáže.  

 Apeluje na včasné a kompletní (tj. včetně všech podpisů!) formuláře „Návrh na vyslání na zahra-
niční cestu“ referentce zahraničního oddělení Mgr. Holubové. 
 

 
K bodu 3) – Informace z oblasti studijní a PR 

 Dr. Musílek stručně informoval o návštěvě akreditační komise na FF, na které proběhla poměrně 
podrobná kontrola dokumentů, archivu apod. 

 V rámci akreditace oborů PřF UHK byly navrženy tyto pevné dvojkombinace a jejich garanti:  
 FY–MA  … doc. Kříž 
  FY–IN … doc. Hubálovský 
 IN–MA … prof. Milková 
 MA–CH … doc. Bednařík 
 BI–CH … doc. Musílek  
Termín dodání těchto pěti akreditačních žádostí v symetrické verzi je konec dubna 2018.  
  

 Připravované PR akce:  
  Do práce na kole – viz www.dopracenakole.cz (účast všech fakult UHK) 
  Sportovní den UHK 
   

 
K bodu 4) – Ekonomické záležitosti 
Ing. Kostrová informovala: 

 Rozpočet UHK bude pravděpodobně schválen v průběhu května 2018. Pro PřF se dá očekávat 
reálná ztráta cca -1 mil. Kč.  

 Informovala o řešení projektových úvazků tzv. „zanořování“. V případě více projektů, bude vy-
tvořená jedna pracovní smlouva a jeden dekret. Týká se nových projektů v rámci GA ČR a TA ČR 
od 05/2018. Pracovní poměry budou ukončeny dohodou (je nutné vyčerpat dovolenou na ostat-
ních projektech). Toto se netýká ESF. Vedoucí kateder PřF byli vyzváni k dodání jmen všech 
nových garantů ing. Kostrové.   

 Informovala, že PřF získala 27 parkovacích míst (u budovy S). Kolegium děkana rozhodlo, že každá 
katedra obdrží proporcionální počet míst a rozdělí si sama, kdo bude držitelem parkovacího 
místa.   

 

K bodu 5) – Různé 

 Dr.Musílek požádal reklamaci na světla v laboratořích Katedry chemie (komplet celý systém).  

http://www.dopracenakole.cz/


 Dr. Kühnová informovala, že se 18. dubna 2018 od 14:00 hod bude konat jednání AS PřF UHK 
(Projednání Stipendijního řádu UHK).  
 

 
Úkoly 

1. Zaslání přepracovaných materiálů v rámci akreditace (pevné kombinace) 
Termín: konec dubna 2018 

 Kdo: vedoucí kateder PřF 
 Komu: dr. Musílek M.  
   
   
 

 
 
Zapsala: Ing. Monika Polívková   
  

doc. RNDr. PaedDr. Pavel Trojovský, Ph.D.  
děkan Přírodovědecké fakulty UHK 

 


